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Protokół IV/19 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 28 stycznia 2019 r. 

 

Sesja odbyła się  w Sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej im. Oskara Kolberga  

w Kielcach ul. Stefana Żeromskiego 12. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12:10  i trwały do godz. 13:35. 

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwała Pani mec. Edyta Bucka. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie IV sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego Sejmiku 

– Pana Andrzeja Prusia. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnianie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Informacja Marszałka Województwa z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

w okresie między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami.  

8. Statystyczne Vademecum Samorządowca  – wydawnictwo dedykowane przedstawicielom 

jednostek samorządu terytorialnego – wystąpienie i prezentacja multimedialna 

dr hab. Agnieszki Piotrowskiej-Piątek, Dyrektor Urzędu Statystycznego w Kielcach. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Świętokrzyskiego Obszaru 

Chronionego Krajobrazu w gminie Górno: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Świętokrzyskiego Obszaru 

Chronionego Krajobrazu w gminie Bieliny: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Świętokrzyskiego Obszaru 

Chronionego Krajobrazu w gminie Bodzentyn: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska, 
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c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: uchwalenia „Aktualizacji planu gospodarki 

odpadami dla województwa świętokrzyskiego na lata 2016-2022”: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia „Aktualizacji Programu ochrony 

środowiska przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, położonych 

w pobliżu dróg krajowych z terenu województwa świętokrzyskiego, których eksploatacja 

spowodowała negatywne oddziaływanie akustyczne”: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka 

drogi wojewódzkiej stanowiącej dotychczas starodroże drogi krajowej nr 7 od km 563+100 

do km 569+850: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą. 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi 

wojewódzkiej stanowiącej dotychczas starodroże drogi krajowej nr 7 od km 571+530 do km 577+600: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą. 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Świętokrzyskiego Centrum 

Psychiatrii w Morawicy na wynajem pomieszczeń o łącznej powierzchni 46 m² w budynku 

kuchni oznaczonym literą R, na okres 5 lat: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wojewódzkiego Szpitala 

Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze na wynajem pomieszczeń o łącznej 

powierzchni 104,12 m² mieszczących się na pierwszym piętrze w segmencie E1 szpitala, 

na okres 4 lat: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji programu 

pn. "Świętokrzyski Program Pomocy Społecznej do 2023 roku": 

a) wystąpienie Wicemarszałka Województwa – p. Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-2043: 

a) wystąpienie Skarbnika Województwa – p. Marii Fidzińskiej- Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2019 rok:     

a) wystąpienie Skarbnika Województwa – p. Marii Fidzińskiej- Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania kandydatów na członków Rady 

Świętokrzyskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia: 

a) wystąpienie Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny -

 p. Waldemara Wrony, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie kontroli 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach: 

a) wystąpienie Przewodniczącego  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Pawła 

Krakowiaka, 

b) dyskusja, 

c)  głosowanie uchwały. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2019r.: 

a) wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej – p. Agaty Binkowskiej, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały.  

24. Interpelacje i zapytania radnych. 

25. Sprawy różne. 

26. Zamknięcie IV sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

 

W związku z wejściem w życie z dniem 25 maja 2018r. rozporządzenia Parlamentu Europejskiego 

i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, 

że przebieg obrad będzie transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa 

Świętokrzyskiego.   
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Przebieg posiedzenia. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś otworzył obrady IV sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego VI kadencji.  

 

Ad 2.  

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W nawiązaniu do zdarzeń jakie miały miejsce 13 stycznia br. w Gdańsku, poprosił uczestników 

sesji o powstanie w celu uczczenia minutą ciszy pamięć tragicznie zmarłego Prezydenta Gdańska - 

Pawła Adamowicza. 

 

Następnie powitał radnych i zaproszonych gości,  zgodnie z załączonymi listami obecności 

(zał. nr 1,2,3,4 i 5). 

 

Ad 3.  

- Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 

i Ochrony Środowiska w imieniu ww. komisji złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

punktu 21 dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wskazania kandydatów 

na członków Rady Świętokrzyskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu 

Zdrowia. 

 

-  Radny Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w imieniu 

ww. komisji złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 22 dotyczącego rozpatrzenia 

projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie kontroli Świętokrzyskiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w  Kielcach. 

 

Powyższe wnioski stanowią załączniki nr 6 i 7 do protokołu. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 4.  

Na sekretarzy obrad Sejmik wybrał radnych: Sławomira Gieradę i Adama Jarubasa. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 21 

dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wskazania kandydatów na członków Rady 

Świętokrzyskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia. Zapytał, 

kto z  radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 
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Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów tj. 21 głosami „za” przy 

7 „wstrzymujących się”.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu  22 

dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie kontroli 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów tj. 23 głosami „za” przy 

5 „wstrzymujących się”.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

W związku ze zdjęciem z porządku pkt 21 i 22, dalsze punkty porządku zmieniły odpowiednio 

kolejność. 

 

Ad 6. 

Radni otrzymali Informację Marszałka Województwa z działalności Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego w okresie między sesjami od  17.12.2018 r. do 6.01.2019 r. (zał. nr 10 ). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  informację. 

 

Ad 7. 

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych między sesjami (zał. nr 11 ). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  informację. 

 

Ad 8. 

Radni na sesji otrzymali materiały nt. „Statystyczne Vademecum Samorządowca  – wydawnictwo 

dedykowane przedstawicielom jednostek samorządu terytorialnego”. 

 

Głos zabrała dr hab. Agnieszka Piotrowska-Piątek, Dyrektor Urzędu Statystycznego 

w Kielcach, która przedstawiła prezentację multimedialną stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 9, 10 i 11. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem czy punkty 9, 10 i 11 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni wyrazili zgodę. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- wyznaczenia Świętokrzyskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu w gminie Górno (zał. nr 13), 

- wyznaczenia Świętokrzyskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu w gminie Bieliny (zał. nr 14), 
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- wyznaczenia Świętokrzyskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu w gminie Bodzentyn 

(zał. nr 15), 

 

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który omówił projekty uchwał, a  następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów. Na koniec zgłosił autopoprawki polegające na:  

- zastąpieniu zapisu podstawy prawnej dotyczącej ustawy o samorządzie województwa 

z „(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 913, poz. 1000, poz. 1432)” na „(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 913 

z późn. zm.)”,  

- zastąpieniu zapisu podstawy prawnej dotyczącej ustawy o ochronie przyrody z „(t.j. Dz. U. z 2018 

r. poz. 1614)” na ( t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 1614 z późn. zm.)”, 

- wprowadzeniu zmian roku, w którym uchwały zostają podjęte z 2018 na 2019.   

Powyższe zmiany podstawy prawnej nie mają wpływu na treść merytoryczną uchwał. 

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i  Ochrony 

Środowiska poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję 

(Opinie Nr 3/19-5/19 stanowią załączniki nr 16,17 i 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do ww. punktów z porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

Świętokrzyskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu w gminie Górno wraz ze zgłoszonymi 

autopoprawkami. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

  

Uchwała Nr IV/59/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za” 

i stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

Świętokrzyskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu w gminie Bieliny wraz ze zgłoszonymi 

autopoprawkami. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

  

Uchwała Nr IV/60/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za” 

i stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

Świętokrzyskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu w gminie Bodzentyn wraz ze zgłoszonymi 
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autopoprawkami. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

  

Uchwała Nr IV/61/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za” 

i stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad 12.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji planu gospodarki odpadami 

dla województwa świętokrzyskiego na lata 2016-2022” ( zał. nr 25). 

  

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, a następnie 

poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. Na koniec zgłosił autopoprawkę dotyczącą 

wprowadzenia zmiany roku, w którym uchwała zostanie podjęta, tj. z 2018 na 2019. 

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i  Ochrony 

Środowiska poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 6/19 stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

„Aktualizacji planu gospodarki odpadami dla województwa świętokrzyskiego na lata 2016-2022” 

wraz ze zgłoszoną autopoprawką. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/62/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za” 

i stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie określenia „Aktualizacji Programu ochrony środowiska 

przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, położonych w pobliżu dróg krajowych z terenu 

województwa świętokrzyskiego, których eksploatacja spowodowała negatywne oddziaływanie 

akustyczne” (zał. nr 29). 

 

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, a następnie 

poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.  

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i  Ochrony 

Środowiska poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 7/19 stanowi załącznik nr 30 do protokołu). 
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

„Aktualizacji Programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, 

położonych w pobliżu dróg krajowych z terenu województwa świętokrzyskiego, których 

eksploatacja spowodowała negatywne oddziaływanie akustyczne”. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/63/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za” 

i stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad 14 i 15. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem czy punkty 14 i 15 z porządku obrad 

mogą być omówione razem. Radni wyrazili zgodę. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej stanowiącej dotychczas 

starodroże drogi krajowej nr 7 od km 563+100 do km 569+850 (zał. nr 33), 

- pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej stanowiącej dotychczas 

starodroże drogi krajowej nr 7 od km 571+530 do km 577+600 (zał. nr 34). 

 

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który omówił projekty uchwał, a  następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów.   

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję 

(Opinie Nr 9/19-10/19 stanowią załączniki nr 35 i 36 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do obu punktów z porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej stanowiącej dotychczas starodroże drogi 

krajowej nr 7 od km 563+100 do km 569+850. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/64/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za” 

i stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej stanowiącej dotychczas starodroże drogi 

krajowej nr 7 od km 571+530 do km 577+600. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/65/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za” 

i stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Ad 16 i 17. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem czy punkty 16 i 17 z porządku obrad 

mogą być omówione razem. Radni wyrazili zgodę. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach:  

- wyrażenia zgody dla Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii w Morawicy na wynajem 

pomieszczeń o łącznej powierzchni 46 m² w budynku kuchni oznaczonym literą R, na okres 5 lat 

(zał. nr 41), 

-  wyrażenia zgody dla Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej 

Górze na wynajem pomieszczeń o łącznej powierzchni 104,12 m² mieszczących 

się na pierwszym piętrze w segmencie E1 szpitala, na okres 4 lat (zał. nr 42). 

  

Głos zabrał Marek Bogusławski, Członek Zarządu, który omówił projekty uchwał, a  następnie 

poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów.   

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję 

(Opinie Nr 15/19-16/19 stanowią załączniki nr 43 i 44 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do obu punktów z porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

dla Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii w Morawicy na wynajem pomieszczeń o łącznej 

powierzchni 46 m² w budynku kuchni oznaczonym literą R, na okres 5 lat. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/66/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za” 

i stanowi załącznik nr 45 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

dla Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze na wynajem 

pomieszczeń o łącznej powierzchni 104,12 m² mieszczących się na pierwszym piętrze w segmencie 

E1 szpitala, na okres 4 lat. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/67/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za” 

i stanowi załącznik nr 47 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

 

Ad 18. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji programu pn. "Świętokrzyski 

Program Pomocy Społecznej do 2023 roku" (zał. nr 49). 

  

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która przedstawiła projekt uchwały, 

a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. Na koniec zgłosiła autopoprawki 

dotyczące: 

- zmiany daty na stronie tytułowej Programu z „październik 2018” na „styczeń 2019”, 

- zmiany logo województwa świętokrzyskiego na obowiązujące. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 14/19 stanowi załącznik nr 50 do protokołu). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

do realizacji programu pn. "Świętokrzyski Program Pomocy Społecznej do 2023 roku" wraz 

ze zgłoszonymi autopoprawkami. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/68/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami „za’ 

i stanowi załącznik nr 51 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

 

Ad 19 i 20. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem czy punkty 19 i 20 z porządku obrad 

mogą być omówione razem. Radni wyrazili zgodę. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-2043 

(zał. nr 53), 
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- zmian w budżecie województwa na 2019 rok (zał. nr 54). 

 

Głos zabrała Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, która przedstawiła 

projekty uchwał, a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów. 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 15/19-16/19 

stanowią załączniki nr 55 i 56 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do obu pkt. z porządku obrad. 

 

Radny Mieczysław Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał, które budynki będą ocieplone 

w Regionalnym Centrum Naukowo-Technologicznym w Podzamczu Chęcińskim. 

 

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, poinformował, że w ramach Regionalnego Programu 

operacyjnego, Regionalne Centrum Naukowo-Technologiczne złożyło wniosek o pozyskanie 

środków finansowych na termomodernizację budynków znajdujących się na terenie  Regionalnego 

Centrum Naukowo-Technologicznego.  

 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

W związku z opuszczeniem sali obrad przez radnego Jana Maćkowiaka, Przewodniczący 

Sejmiku poprosił o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, 

że w obradach uczestniczy 27 radnych, tym samym zachowane jest kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-2043. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/69/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami „za’ 

i stanowi załącznik nr 57 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2019 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/70/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami „za’ 

i stanowi załącznik nr 59 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 
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Ad 21. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2019 r . ( zał. nr 61). 

 

Głos zabrał radny Grzegorz Banaś, zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, który 

omówił projekt uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.   

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 r. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IV/71/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami „za’ 

i stanowi załącznik nr 62 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

 

Ad 22. 

 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Paweł Krakowiak złożył interpelację w sprawach: 

- ujęcia w planach inwestycyjnych Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w bieżącym 

roku kontynuacji przebudowy drogi wojewódzkiej nr 757 Opatów - Iwaniska - Staszów - Stopnica 

na odcinku Sielec – Grzybów oraz na odcinku Mostki – Bogoria, 

- wykonania remontu odcinka drogi wojewódzkiej nr 764 Kielce – Suków – Staszów – Połaniec 

w miejscowości Raków na odcinku ok. 500 m od mostu na rzece Łagowica w kierunku Staszowa 

(zał. nr 64). 

 

Radny Mieczysław Gębski złożył interpelacje w sprawach: 

- organizacji transportu zbiorowego na terenie województwa świętokrzyskiego (zał. nr 65), 

- stanu zaawansowania przygotowania dokumentacji dotyczącej budowy obwodnicy Brzezin 

i Radkowic (zał. nr 66), 

 

Radny Arkadiusz Bąk złożył zapytanie dotyczące kontroli odśnieżania dróg wojewódzkich  

nr: 751, 754 i 755 (zał. nr 67). 

 

Głos zabrał radny Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował, że temat odśnieżania był już poruszony na posiedzeniu Komisji. W związku 

z powyższym przeprowadzane zostaną kontrole przez Departament Infrastruktury i Biuro Kontroli 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego. Zapewnił, że wnioski zostaną 

przedstawione po zakończeniu kontroli. 
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Ad 23. 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że kolejną V sesję Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego planuje zwołać na 25 lutego 2019 r. w Filharmonii Świętokrzyskiej. 

 

Głos zabrał radny Artur Konarski, który zachęcał do zainteresowania się Europejską Inicjatywą 

Obywatelską skierowaną do Komisji Europejskiej dotyczącej nałożenia na wszystkie produkty 

spożywcze obowiązkowych deklaracji pochodzenia w celu ochrony zdrowia publicznego, 

zapobiegania oszustwom i zagwarantowania konsumentom prawa do informacji. Nadmienił, 

że na etykietach każdego produktu winny znajdować się informacje wskazujące kraj pochodzenia 

żywności przetworzonej i nieprzetworzonej, miejsce pochodzenia produktów i miejsce 

ich przetworzenia, metod produkcji i metod przetwórczych. Jednocześnie poinformował, 

że do października 2019 r. należy zebrać ok. 1 mln podpisów od mieszkańców 7 państw Unii 

Europejskiej. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w związku z opóźnieniem dostarczenia tabletów 

zakupionych dla radnych województwa przez Departament Organizacyjno-Administracyjny, 

zakończyły się prace nad aktualizacją oprogramowania i przeglądem technicznym laptopów, które 

mogą być Państwu radnym użyczone wraz z modemami internetowymi. Osoby chętne 

do skorzystania z tego sprzętu proszone są o kontakt z pracownikiem Kancelarii Sejmiku -  

p. Pawłem Krajewskim w sprawie daty i miejsca odbioru swojego zestawu. Prawdopodobny termin 

przekazania nowych tabletów to połowa marca br. 

 

Ad 24. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie IV sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

 

 

           Przewodniczący Sejmiku 

 

         Andrzej Pruś 

 

 

Sekretarze obrad: 

 

Radny Sławomir Gierada      Radny Adam Jarubas 

 

………………………..                          …………………………. 

 

 

 

 

 

Protokół sporządzili: 

Iwona Muter 

Robert Świstak 


